

高效去除布料污漬

Efficiently Cleans Stains On Fabrics

利用高壓水柱沖刷表面污垢，配合每分鐘7,200轉的高速滾刷，徹底刷除頑固污漬，再以8kPa強勁真空吸力集中吸除，比傳統手刷更快更高效。Powerful water jet together with roller brush rotating up to 7,200 times per minute break down and rinse out ingrained dirt in fabrics.

腳踏墊 Floor Mat



床褥 Mattress



窗簾 Curtain



梳化 Sofa



辦公椅 Office Chair



地毯 Carpet



技術規格 | Product Specification

型號 Model	SCC-WL60
電壓 Voltage	11.1V
功率 Power	60 W
顏色 Colour	金屬灰 Metallic Grey
機身尺寸 Product Dimensions	(H) 214 (W) 417 (D) 130 mm
包裝尺寸 Packing Dimensions	(H) 250 (W) 580 (D) 170 mm
淨重 Net Weight	2.1 kg
圖片只供參考。產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。中英文版本如有出入，一概以中文版為準。 Images are for reference only. Specification is subject to change without prior notice. If there is any inconsistency or ambiguity between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail. Refer to www.germanpool.com for the most updated version.	

無線家居清潔系列 | Cordless Home Cleaning Series



CVC-210
無線多功能吸塵機
Multifunctional
Cordless Vacuum Cleaner



MKC-211
無線UVC殺菌除蟎吸塵機
Cordless UVC
Anti-Mite Cleaner



WVC-21DC
無線乾濕拖地吸塵機
Cordless Wet & Dry
Vacuum Cleaner



德國寶 (香港) 有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

中國香港 Hong Kong, China

銷鑽灣 FASHION WALK 京士頓街9號 T. +852 6530 5963
Fashion Walk, 9 Kingston Street, Causeway Bay T. +852 3110 2030

士嘉堡新寶工商中心地舖 T. +852 9387 2380
Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan T. +852 2773 2828

九龍灣 MegaBox L5-5舖 T. +852 9018 8648
Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay T. +852 3907 0356



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。
© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed.

SCC-WL60-PS_23(1.1)



無線布藝清潔機

SCC-WL60



無線使用
Cordless



各類布料適用
For Most Fabrics



直流無刷摩打
BLDC Motor

3重擊退 頑固污漬

Professional Cleansing Technology

沖

深層滲透布料去除污垢

Penetrates Fabrics To Loosen Dirt

高壓水分子高效沖刷表面新舊污垢，同時均勻地滲透布料內層，打散深層污漬。
Strong water jet exerts high impact force on the fabric to break up stains, and penetrates deep into the padding to flush out ingrained dirt.



高壓水柱深入布料打散污漬 High Pressure Water Jet

刷

徹底刷除頑固污漬

Eliminates Stubborn Stains

滾刷每分鐘高速轉動達7,200次，徹底刷除布料表面頑固污漬及深藏的微塵。
Roller brush rotates up to 7,200 times per minute, completely lifting stubborn stains, ingrained dirt and allergens off the fabric.



超高速轉動滾刷 High Speed Roller Brush

吸

8kPa強勁真空吸力

8kPa Super Suction Power

強勁摩打轉速高達90,000rpm，產生8kPa強勁真空吸力和離心力，將污水連同污垢吸除。
Powerful motor with up to 90,000rpm produces 8kPa super suction and centrifugal force, efficiently sucking up dirty water along with all the hidden grime.



強勁摩打產生強大吸力 Powerful Suction Power

充電無線使用

續航力超強

Cordless Rechargeable Design With Long Continuous Runtime

無線充電設計，方便家居、辦公室或車廂使用；內置2500mAh大容量鋰電池，可連續使用約30分鐘，可一次過清潔梳化、咕臣、地毯等毋須中途充電。
Cordless rechargeable design lets you clean any upholstery freely and easily with no hindrance by cables and sockets; 2,500mAh battery can provide up to 30 minutes runtime.



延長軟管刷頭

輕鬆深入每個角落

Flexible Hose & Handheld Nozzle For Cleaning Hard-To-Reach Spots

貼心配備延長軟管刷頭，簡單裝上即可輕鬆清潔任何角落，無論窗簾高處甚至車廂座位的邊角處都能深入全面清潔。
Simply attach the Flexible Hose & Handheld Nozzle and give hard-to-reach spots like high curtains and cushion gaps a well-deserved thorough deep cleansing.



貼心設計

Thoughtful Design



獨立清水及污水箱

配備350ml清水箱及260ml污水箱，透明可拆式設計，裝水倒水更方便。

Separate Clean & Dirty Tanks

Detachable dual water tank system makes for easy water refill and disposal.



配合清潔液使用

只需在清水箱加入適量的清潔液，能有效加強清潔效果同時進行消毒。

Add Cleansers For Deep Clean

Add cleaning solutions for deep cleansing and sterilizing upholstery and carpets.



獨特降噪設計

降噪設計將運行時的聲音降至最低，給您舒適環境同時避免吵醒小孩。

Noise Reduction Design

Cordless Upholstery Fabric Cleaner has a low operating decibel.



人體工學手柄

手柄貼合人體工學設計，握感更好更舒適，長時間使用不手軟。

Ergonomic Handle

Ergonomically designed handle provides a comfortable grip.



全機可拆式配件

吸水口外殼、延長軟管、滾刷採用可拆式設計，清洗方便，保持乾淨衛生。

Detachable Design

Handheld nozzle and roller brush are all detachable for easy cleaning.



特大LED顯示屏

清晰顯示電量、狀態及清潔模式，配合簡易按鍵操作，方便易用。

Concise LED Display

Battery %, cleaning mode and statuses are clearly displayed for ease of use.